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De Voorzet  
  

Hierbij de nieuwsbrief van april 2025, een tussenbrief omdat het volgende breed overleg 
pas op 20 juni is. Eigenlijk had er eerder deze maand nog een nieuwsbrief uit gemoeten, 
maar door omstandigheden lukt het niet de nieuwsbrief uit te brengen. Die informatie 
staat nu ook in deze brief. 
Overigens de agenda die  in de vorig nieuwsbrief van februari 2025 stond had een 
verkeerde datum, daarvoor bij deze de excuses. 

 

De afgelopen periode hebben we natuurlijk als Water Natuurlijk niet stil gezeten. We 
hebben diverse commissies gehad en daar onze inbreng in gehad, dat leest u elders in 
deze nieuwsbrief. Ook hebben we afscheid genomen van onze Dijkgraaf. Op woensdag 
16 en donderdag 17 april waren de activiteiten in kader van zijn afscheid. Ook daarvan 
elders een korte terugblik. 

Ook brachten Karin van den Berg en ondergetekende een bezoek aan de 
wandelvereniging “De losse Veter” in Etten-Leur, alwaar we wat konden vertellen over 
het waterschap en de projecten waarmee het waterschap bezig is in kader van 
natuurverbetering. Natuurlijk ook met zicht op mooie plekken om een wandeling te 
maken. Het was een druk bezochte ledenbijeenkomst en we hadden een aandachtig 
publiek waarbij we naast het waterschap ook de ruimte hadden iets te vertellen over 
onze fractie en de uitgangspunten die wij hebben in het werk binnen het waterschap. 
Altijd leuk dit soort bezoeken te brengen en indien u behoefte heeft aan ons bezoek, laat 
het weten, dan komen we graag langs. 
 

Minder leuk was het bericht van ons burgerlid Kees de Jong. Al eerder gaven we aan, dat 
hij een stapje terug ging doen, maar vanwege gezondheidsredenen heeft hij nu de knoop 
doorgehakt en stopt hij de werkzaamheden als burgerlid voor Water Natuurlijk en gaat 
hij zijn tijd nu meer besteden aan gezin en leuke dingen. 
We vinden dat uiteraard erg jammer, want Kees had een prima inzet binnen onze fractie 

en ook veel kennis. Maar we hebben ook begrip voor zijn keuze. Soms moet je voor jezelf 
kiezen en dat heeft hij in onze ogen nu terecht gedaan. We zullen hem zeker gaan 
missen en zullen nog op een gepaste wijze afscheid van hem nemen als fractie. We 
hopen natuurlijk dat hij ons op afstand toch nog een beetje blijft volgen. Maar in de deze 
nieuwsbrief: Kees van harte bedankt voor jouw inzet zowel tijdens het schijven van ons 
programma, de campagne en tijdens jouw inzet als burgerlid in de commissies. 

 

Bovenstaande leidt er ook toe, dat we nu echt met spoed zoeken naar aanvulling van 
onze fractie. We mogen drie burgerleden hebben, we hebben er nu één, dus er zij twee 
vacatures voor leden die zich graag in willen zetten van gezond, schoon en voldoende 
water in kader van klimaat, natuur en biodiversiteit. We zitten nu op de helft van onze 
periode en het is ook een mooi moment om ervaring op te doen en misschien in de 
komende periode op een verkiesbare plek voor onze fractie te kiezen. 

 

De komende periode staat nog het een en ander op de agenda. Binnenkort horen we wie 
voorgedragen wordt als nieuwe dijkgraaf. Altijd een spannend moment en in de 
volgende nieuwsbrief komen we daar graag op terug. 
Ook staat onze excursie naar de Westelijke Langstraat op het programma, een save de 
date is verspreid en verder op in de nieuwsbrief vindt u meer informatie. We hopen 
weer op een leerzame wandeling en leden, maar ook niet leden zijn van harte 
uitgenodigd. Neem dus vooral ook een introduce mee (zie 
pagina 8). 
 

Nu gaan we ons voorbereiden op de beschouwingen voor de 
kadernota van juni en uiteraard ook de diverse commissies die 
de komende tijd volgen. Ons volgend breed fractieoverleg staat 
gepland op 20 juni. U bent altijd welkom om aan te schuiven, 
kennis te maken en inbreng te hebben. Meld u wel even aan. 

Ron Dujardin, fractievoorzitter Water Natuurlijk Brabantse 
Delta.  
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De hoogtepunten van de afgelopen periode 
 

Kort de punten uit de commissies van de afgelopen periode.  
 
Commissie Financiën, Bedrijfsvoering en Digitalisering 26 februari 2025 
Dit betrof een thema bijeenkomst over de nieuwe kostentoedeling. De AB en 
commissieleden werden meegenomen in de systematiek van de kostentoedeling, welke 
eind van dit jaar moet worden vastgesteld. Het gaat dan over de toedeling van de kosten 
(belasting) naar de diverse categorieën binnen het waterschap Gert en Joep hebben 
namens onze fractie deelgenomen aan deze thema bijeenkomst. 
 
Commissie Financiën, Bedrijfsvoering en Digitalisering 19 maart 2025 
In deze vergadering werd beeldvormend gesproken over de instelling van een audit 
commissie. Onze fractie is voorstander van zo’n commissie. 
Er is beeldvormend gesproken over de Kadernota. Deze nota biedt zicht op de 
kostenontwikkeling voor het komende budgetjaar en voor enkele jaren erna. Duidelijk is 
dat kosten sterk gaan stijgen. Naast salarissen en kosten toeleveranciers, zullen ook de 
energiekosten stijgen. De netbeheerders investeren in de noodzakelijke uitbreiding van 
het elektriciteitsnet nu de samenleving in toenemende mate elektrificeert. Daarnaast 
bestaan wettelijke eisen m.b.t. waterkwaliteit die leiden tot verdere zuiveringstrappen in 
de Rioolwaterzuiveringsinstallaties waarvoor geïnvesteerd moet worden. Ook de Kader 
Richtlijn Water gaat meer geld kosten; het gaat meer moeite kosten om tot een gezonde 
leefomgeving te komen, inclusief schoon en voldoende water, doordat de bevolking 
groeit, het bedrijfsleven groeit terwijl het klimaat verdere uitdagingen toevoegt, zoals 
hoosbuien die kunnen leiden tot gebruik van riool overstorten, of droogteperiodes die 
de concentratie vervuiling laten toenemen. Niemand verheugt zich op deze 
kostenontwikkeling maar tegelijk worden deze gezien als onvermijdelijk. 
Het Waterschap heeft een grondige analyse gedaan inzake de toepassing van 
gebiedskenmerken om tot een onderbouwde watersysteemheffing te komen. De analyse 
laat zien dat toepassen van gebiedskenmerken slechts tot marginale 

kostenverschuivingen gaan leiden terwijl toepassen van die gebiedskenmerken wel tot 
additionele complexiteit voor het Waterschap leidt. Daarom is de breed gedeelde 
conclusie dat gebiedskenmerken niet toegepast gaan worden. Onze fractie is daarmee 
akkoord. 
Met de adviesnota actualisatie van de verordening financieel beleid konden we 
instemmen, hetzelfde gold voor het Treasurystatuut 2025. 
 
Commissie Bestuur, Strategie en Internationaal 26 maart 2025  
Op de agenda dit keer alleen beeldvormende onderwerpen. 
Allereerst de voortgang van het project tussen Wal en Schelde, aardig was dat we op 28 
maart als onderdeel van het project de opening van een stuw naar het Markiezaatsmeer 
hadden. 
tweede onderwerp was de omgevingsdienst en de samenwerking tussen de OMWB en 
het waterschap op gebied van handhaving. De directeur van de OMWB nam ons mee 
vanuit zijn zichtsveld. Daarnaast werd de handhavings-en uitvoeringsstrategie toegelicht. 
Ook in deze commissie werd de kadernota besproken en gekeken of vanuit deze 
commissie nog aandachtspunten zijn. 
 
Commissie Water en Ruimte en Gezond Water 26 maart 2025  
Beeldvormend werd er gesproken over het voorstel KRW-impulsmaatregelen Brabantse 
Delta. Er komt een impulsprogramma om met de Kader Richtlijn Water zoveel mogelijk 
vooruit te komen voor de deadline van eind 2027 waarop de wettelijke normen moeten 
zijn gehaald. Die normen gaat zeker niet gehaald worden maar het Waterschap moet 
overtuigend kunnen laten zien dat het er wel alles aan gedaan heeft. Het streven is zo 
juridische risico’s te minimaliseren. Water Natuurlijk had een motie in voorbereiding om 
sterker, breder en meer oorzakelijk op de KRW in te zetten. Sterker betekent met meer 
middelen, breder betekent met meer druk naar alle gebiedspartners zoals de 21 
inliggende gemeenten, meer oorzakelijk betekent preventie aan de bron. Een voorbeeld 
daarvan is veel strengere toelatingseisen en sterk verminderd tot stopgezet gebruik van 
bestrijdingsmiddelen. Het impulsprogramma van het Waterschap laat gelukkig een 
sterke ambitie zien waarmee onze motie overbodig is geworden. Wel moeten we 
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opletten dat het impulsprogramma volledig wordt door vertaald in het budget voor 2026 
en 2027. Dat hebben we ook bij de presentatie kadernota ingebracht. Ook de 
presentatie verloop/werkwijze groen/blauwe planvorming en projecten sloot hierbij aan. 
Van de aanpak landelijk gebied/gebiedsgerichte aanpak, hebben we kennis genomen. 
Belangrijk dat de provincie dit voortzet en dat waterschappen zich daarbij aansluiten. 
Oordeelsvormend stond de adviesnota aankoop cultuurgrond/bos in kader van Markdal 
Noord op de agenda 
Joop van Riet heeft fraai ingesproken inzake de aankoop van cultuurgrond voor Markdal-
Noord. Hij onderstreepte dat hiermee het natuurherstel van het Markdal na 20 jaar inzet 
van Vereniging Markdal gecompleteerd gaat worden. De Mark gaat weer meanderen, 
met schoon water; goed voor de natuur! En goed voor natuurbeleving, cruciaal om 
maatschappelijk draagvlak voor natuur hoog te houden. Respect voor de agrarische 
landeigenaren inzake hun grondverkoop en grote dank aan het Waterschap, zijn hier op 
zijn plaats. Onze fractie kan instemmen met het voorstel. 
 
Commissie Water Veiligheid en vaarwegen 2 april 2025 
Op de agenda stond ook hier de kadernota beeldvormend op de agenda. In meerdere 
commissies hebben de leden van het AB suggesties gedaan en meegegeven wat zij 
belangrijk vinden dus ook hier. De voorstellen zoals gedaan kunnen wij ondersteunen. 
Er was een uitvoerige presentatie over de voortgang van het Hoog Water bescherming 
Programma (HWBP). Het ging om de stand van zaken en gaf onze commissie gelijk info 
voor het oordeelsvormend punt dat op de agenda stond. 
Oordeelsvormend stond de adviesnota uitvoeringstrategie verkenningsfase 
dijkversterking Geertruidenberg-Noord Bosch op de agenda. De nota zag er goed uit. We 
hebben gevraagd om te kijken naar mee koppelkansen zoals bijvoorbeeld een recreatief 
fietspad op de dijk en aandacht gevraagd voor Biodiversiteit en social return. We kunnen 
instemmen met de nota. 
 
Commissie Waterketen 2 april 2025 
Ook hier werd eerst de kadernota besproken althans de inzet vanuit dit werkterrein. 
Daarnaast kwam het tactisch plan Waterketen aan bod: 

Het Waterschap zuivert water met in totaal 17 RWZI’s (Riool Water Zuiverings 
Installaties). Hoewel deze goed functioneren zijn ze alle meer dan 40 jaar oud en ‘uit 
geoptimaliseerd’. Daarmee zijn de RWZI’s niet in staat aan wettelijke eisen te voldoen 
inzake waterkwaliteit zoals voorkomend uit de KRW (Kader Richtlijn Water) en de ESRA 
(EU-Richtlijn Stedelijk Afvalwater). Het Waterschap realiseert zich dat en laat een 
doordachte benadering zien met de aanpak van de RWZI’s in onder meer Baarle Nassau, 
Rijen, Halsteren en Nieuwveer. Op aandringen van Water Natuurlijk komt het 
Waterschap met een totaalplaatje waarin aangegeven staat voor alle 17 RWZI’s wanneer 
deze aangepakt gaan worden. Het is van belang hiermee tempo te maken daar al bekend 
is dat de KRW-eisen geldend per eind 2027 zeker niet gehaald gaan worden en de ESRA-
eisen voor grote RWZI’s per 2033 gehaald moeten worden. Dat klinkt ver weg maar is 
dichtbij gezien de vereiste zorgvuldigheid van voorbereidingstrajecten, doorlooptijd van 
vergunningstrajecten en van de daadwerkelijke uitvoering van de werkzaamheden.  
Vele partijen met een groen hart (naast Water Natuurlijk bijvoorbeeld ook de PvdA en 
Partij voor de Dieren) benadrukten het belang van preventie. Waarom honderden 
miljoenen uitgeven aan end of pipeline zuivering door vervanging van de RWZI’s terwijl 
mogelijk met veel minder geld voorkomen kan worden dat het water vervuild wordt. Een 
element hiervan is het grote volume wat de RWZI’s te verwerken hebben doordat 
gemeenten veelal nog geen volledig gescheiden systemen hebben om rioolwater en 
regenwater af te voeren of niet de mogelijkheid hebben het regenwater zelf te bergen. 
De huidige oplossing om alles maar meteen via de riolering naar de RWZI’s te laten 
lopen, is niet meer van deze tijd. Het kostbare regenwater dient bewaard te worden voor 
droge tijden, voor landbouw en natuur, en om hittestress in steden en dorpen tegen te 
gaan. Gemeenten moeten daarom gestimuleerd worden om het regenwater van de 
riolering af te koppelen en zelf te bergen. Dat kost geld en het Waterschap kan daar uit 
goed begrepen eigenbelang aan bijdragen daar het de investeringen in vernieuwing van 
de RWZI’s verlaagt; mogelijk minder en/of kleinere RWZI’s komen zo in bereik. 
Op Dashboard BrabantseDelta - iBabs Publieksportaal kunt u de vergaderingen terugzien 
en de stukken lezen. 

https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
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Fractie Water Natuurlijk Brabantse Delta 

Inzet fractie Water Natuurlijk bij AB 

vergadering 19 februari 2025. 
Tijdens deze vergadering werd eerst Gerrit Vruwink als AB lid beëdigd ter vervanging van 
John Voets voor 50+. Ook werden voor fractie West Brabant Water Breed en de fractie 
Ons Water burgerleden benoemd. Wij wensen hen allen veel succes en een constructief 
overleg toe. 

Daarna werd het reglement van orde voor de commissies en werkgroepen behandeld. 
Naast een amendement namens alle partijen , werden er nog een aantal aparte 
amendementen ingediend. Niet alle amendementen haalden het, maar uiteindelijk werd 
het gewijzigde reglement van orde aangenomen. Ron Dujardin die namens de werkgroep 
hard heeft getrokken aan het tot stand komen van dit reglement was blij dat het er nu 
eindelijk is. Wel moet het reglement van het AB nog worden aangepast een mooie 
nieuwe klus. Ook de nieuwe werkwijze van het bestuur en de evaluatie daarvan werd 
besproken. Resultaat is, dat er gestopt wordt met parallel vergaderen en dat er een 
nieuwe structuur komt. De werkgroep Nieuwe Werkwijze gaat zich over een aantal 
opties buigen en komt dan terug in het AB voor de gewijzigde structuur na de 
zomervakantie. Dit laatste geeft iets lucht voor de bezetting van de commissies zeker 
voor kleine fracties. Wel blijft de uitdaging om de vergaderingen efficiënt te laten 
verlopen en de vergadertijd kort te houden.  

Joey Pals werd benoemd tot de nieuwe voorzitter van de commissie Waterveiligheid en 
Vaarwegen. Daarnaast werd een nieuw lid benoemd voor de Commissie van 
geloofsbrieven. 
Ook werd de ledenbrief van de Unie van Waterschappen over  procedure 
(her)benoeming voorzitters van waterschappen besproken. Ons AB is kritisch op de 
oorspronkelijke inhoud en wil vooral dat de regie bij het AB blijft liggen. Met die kritische 
noten is de Dijkgraaf weer op pad gestuurd. Tenslotte was er het agendapunt over het 
RES (regionale energie strategie), waarbij het AB gevraagd werd in te stemmen met de 
wensen en bedenkingen namens ons waterschap. Na enig debat werd akkoord gegaan. 
Verder stonden er hamerstukken op de agenda, waarbij bij de algemene 
subsidieverordening nog wel een amendement werd voorgesteld, die het niet heeft 
gehaald. 
Terugkijken: Agenda BrabantseDelta - Algemeen Bestuur 2023-2027 woensdag 19 
februari 2025 19:00 - 22:00 - iBabs Publieksportaal   
Op onze eigen site treft u een uitgebreide samenvatting van de vergadering en onze 
standpunten aan. Home - Brabantse Delta 

Kort verslag van vergadering van Water 

Natuurlijk BD van 14 februari 2025 
(het volledige en uitgebreide verslag gaat naar de aanwezige deelnemers en is op te 
vragen bij de secretaris Gert Logt) 

1. Opening. 

Ron opent de vergadering en heet iedereen welkom 

2. Vaststelling agenda 

3. Mededelingen 

Enkele vaste bezoekers zijn om verschillende reden afwezig.  

Karin deelt mee, dat er een bijeenkomst is tussen DB leden Water Natuurlijk  van 

de Brabantse waterschappen en statenleden van D66 en GroenLinks. Zij zal 

daarbij aanwezig zijn. 

https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/671d9ac9-b7a4-46b1-9687-3d71bbaa32f9
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/671d9ac9-b7a4-46b1-9687-3d71bbaa32f9
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
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De fracties van water Natuurlijk en Natuurterreinen hebben voor het AB van 19 

februari een gesprek, doel is de samenwerking tussen beide fracties te 

verbeteren. 

4. Verslag vergadering 13 december 2024 
Met dank aan de secretaris vastgesteld. 

5. Gesprek met leden van de rekenkamer. 
De voorzitter, Jeroen Vinckers, en lid en plv voorzitter Patrick Pieters, en Marco 
Pee (secretaris rekenkamer) schoven op 14 februari aan bij het fractieoverleg 
van Water Natuurlijk op het Waterschapskantoor om mogelijke 
onderzoeksonderwerpen te vernemen. Tevens was het een kennismaking. We 
hebben een goed gesprek gehad. Wij hebben enkele onderwerpen voor 
onderzoek ingediend. 

6. Vergadering Algemeen bestuursvergadering 19 februari 
Reglement van orde: Onze fractie kan instemmen en met een enkel ingediend 
amendement, zoals de mogelijkheid, dat een burgerlid ook commissievoorzitter  
kan zijn.  
De evaluatie werkwijze commissies: onze fractie zou graag door gaan met 
parallel vergaderen en geeft wel als optie het Koetshuis in plaats van de kapel te 
gaan gebruiken. Mocht de meerderheid wel voor afschaffen parallel vergaderen 
zijn, dan zullen we niet tegen stemmen. 
Met de reactie op de brief van de Uni over (her)benoeming dijkgraaf kunnen we 
instemmen, naar aanleiding eerder overleg zijn de wijzigingen goed 
overgekomen. (zie verder uitgebreid verslag) 

7. Terugblik commissies en Ab afgelopen tijd 
We hebben even terug gekeken op de laatste commissies en AB en onze inzet 
erin. Deze zijn ook op de site en in onze nieuwsbrieven terug te vinden. 

8. Evaluatie halverwege deze bestuursperiode. 
Er is behoefte aan een evaluatie zowel binnen de fractie als binnen de coalitie 
om zo te kunnen zien of we op koers liggen. Initiatief ligt bij BBB dus wordt 
vervolgd. Wij zullen het lijstje van Kees gebruiken als inzet zodra de evaluatie 
gaat plaatsvinden. 

9. Verenigingsaspecten 
Joep koppelt terug dat men vanuit het hoofdbestuur bezig is met contacten met 
o.a. D66 en Volt over een verder versterking van onze alliantie. Belangrijk is ook 
wat er gebeurt met de fusie van GroenLinks/PvdA. Wordt vervolgd. 

10. Rondvraag. 
Joop stelt voor een keer een bezoek te brengen aan de pilot Drongelen. Dit gaat 
de fractie oppakken. Ook heeft hij een aantal vragen over overstorten en 
afwatering die Gert namens de fractie zal vertalen in artikel 74 vragen.  
Ron doet oproep voor als deelnemers een leuk artikel hebben voor de 
nieuwsbrief dat aan hem te mailen. 

Verslag Gert Logt. 

Kort verslag van vergadering van Water 

Natuurlijk BD van 11 april 2025 
(het volledige en uitgebreide verslag gaat naar de aanwezige deelnemers en is op te 
vragen bij de secretaris Gert Logt) 

1. Opening. 

Ron opent de vergadering en heet iedereen welkom 

2. Vaststelling agenda 

3. Mededelingen 

Enkele afwezigen worden vermeld. 

Ron en Gert koppelen kort terug van de gesprekken met Natuurterreinen. 

Voortaan hebben beide fracties voor ons brede overleg, overleg met elkaar om 

het AB voor te bespreken en te kijken waar we elkaar kunnen steunen. 

Dat is nu ook gebeurd.  

We melden nogmaals dat we op 10 mei een excursie/bezoek brengen aan de 

Westelijk langstraat tussen 14 en 17 uur.  (Zie verderop in deze nieuwsbrief) 
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Er komt toch geen motie hoeder van de KRW, omdat in de commissie over de 

inzet voor de KRW duidelijk werd dat ons DB zich al goed opstelt binnen de 

bedoeling van onze motie. 

4. Verslag vergadering 14 februari 2024 
Met dank aan de secretaris vastgesteld 

5. Vergadering Algemeen bestuursvergadering 16 april 
Naast het afscheid van onze Dijkgraaf waarbij Ron als fractievoorzitter ook het 
woord zal voeren staat er niet veel op de agenda.  
Er is een motie vreemd aan de orde over de oproep onderzoek te doen om te 
kijken of we het Merkske als rivier/natuurgebied een juridische stem kunnen 
geven. Onze fractie ondersteund dit van harte en zal de PvdD als initiatiefnemer 
laten weten dat we meegaan met de motie.  
Met het agendapunt over de aankoop van gronden in Markdal Noord gaan we 
akkoord, dat hadden we al in de commissie aangegeven, maar vanwege vragen 
van de PvdA werd dit geen hamerstuk. De rest van de stukken zijn 
hamerstukken. 

6. Terugblik commissies en AB afgelopen tijd 
We hebben even terug gekeken op de laatste commissies en AB en onze inzet 
erin. Deze zijn ook op de site en in onze nieuwsbrieven terug te vinden. 

7. Ondersteuning en taakverdeling fractie. 
Kees de Jong heeft na zijn operatie besloten het rustiger aan te doen en met veel 
zaken te stoppen. Ook met het waterschap. We mogen als fractie drie 
commissieleden hebben en een fractieondersteuner. Met Kees wordt nog apart 
afscheid genomen met de fractie. 

8. Rondvraag. 

Joop vraagt nog naar stand zaken vragen, die zijn in behandeling. 

Verslag Gert Logt. 

Agenda en verslag AB 16 april van het AB vindt u hier: Agenda BrabantseDelta - 

Algemeen Bestuur 2023-2027 Besluitvormend woensdag 16 april 2025 17:00 - 22:00 - 

iBabs Publieksportaal 

Inzet fractie Water Natuurlijk bij AB 

vergadering 16 april 2025. 
Deze vergadering bestond uit twee delen. Allereerst werd afscheid genomen van onze 

Dijkgraaf kees Jan de Vet. Alle fractievoorzitters deden een woordje waarin zij de 

Dijkgraaf bedankte voor zijn inzet in het waterschap. In zijn woordje refereert Ron aan 

feit dat hij destijds als wethouder al kennis maakte met de Dijkgraaf in kader van 

klimaatadaptatie, waar hij regionaal bestuurlijk trekker van was met Paul de Beer toen 

wethouder van Breda. Verder geeft hij aan, dat Kees Jan goed benaderbaar is geweest en 

dat de gesprekken ook een op een altijd goed verliepen. Ook is de Dijkgraaf steeds een 

groot pleitbezorger geweest van de noodzaak te werken aan het klimaat en de natuur iets 

dat wij waardeerden en hopen dat hij ook na pensionering dit blijft doen. 

Tijdens de vergadering werd door de PvdD een motie ingediend om het Merkske een 

juridische stem te geven. Onze fractie onderschrijft dat van harte en we hebben ook al 

vooraf laten weten dat we het voorstel steunen. In zijn ondersteunend pleidooi gaf Ron 

aan, dat hij verbaasd is over alle beren die door sommige fractie op de weg gezien 

worden. Bijzonder was de hele reeks van zaken die het CDA benoemde en waarom zij 

niet akkoord gingen. Ron gaf aan, dat je niet moet uitgaan van wat niet kan, maar vooral 

van wat wel kan en een onderzoek naar de mogelijkheden steunt onze fractie dan van 

harte. Positief denken en extra aandacht aan dit bijzondere riviertje is op z’n plaats. Ons 

DB lid Karin van den Berg gaf aan dat zijn deels in eigen tijd graag dat onderzoek zal 

uitvoeren zowel naar de mogelijkheden als onmogelijkheden om zowel voorstanders als 

tegenstanders tegemoet te komen. Daarmee nam ze feitelijk de intentie van de motie over 

en daarom heeft de PvdD ook besloten de motie aan te houden en het resultaat af te 

wachten. 

Met het voorstel tot aankoop van gronden in het project Markdal Noord kon onze fractie 

akkoord gaan. Door de aankoop kan het project goed voortgang hebben. Tevens zijn er 

gronden die niet direct nodig zijn, maar die prima als ruilgrond kunnen worden ingezet en 

tevens de juiste bestemming te krijgen passend bij de natuurontwikkeling in dit project. 

 

https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/ad6d329d-49df-4098-9f55-0baf165f829e
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/ad6d329d-49df-4098-9f55-0baf165f829e
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/ad6d329d-49df-4098-9f55-0baf165f829e
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Bezoek aan de Westelijk Langstraat op 10 

mei 2025. 
 

Programma werkbezoek Westelijke Langstraat  

14.00 – 14.15  Ontvangst Koffie & Thee 

Café Landzicht Winterdijk 1, 5161 PH Sprang-Capelle 

https://cafelandzicht.nl/ 

14.15-14.45 De Westelijke Langstraat 

Uitleg van de Natuurontwikkelingen in de Westelijke Langstraat en de GGA Westelijke 
Langstraat door Karin van den Berg, Lid Dagelijks Bestuur Waterschap Brabantse Delta 

14.45- 16-15 Wandeling  door het Natuurgebied  

Onder leiding van Albert Goorden en Karin van de Berg maken we een wandeling door 
het natuurgebied Westelijke Langstraat 

16.15-17.15  Afsluiting en Borrel bij Café Landzicht  

Napraten onder het genot van een hapje en een drankje. 
Aanmelden bij onze secretaris (Gert Logt, g.logt@brabantsedelta.nl ) wordt op prijs 
gesteld, dan weten we ongeveer op hoeveel mensen we kunnen rekenen. 

 

Achtergrond informatie 

In het kader van samen ontmoeten willen we dit keer een werkbezoek brengen aan 
project Westelijke Langstraat: https://www.brabantsedelta.nl/westelijkelangstraat.  
DB Lid Karin van der Berg zal ons meenemen en wat vertellen over dit project en de 
stand van zaken.  
Westelijke Langstraat 
Tussen Waalwijk en Waspik ligt een bijzonder natuurgebied: Westelijke Langstraat. Een 
beschermd Natura-2000 gebied en waardevol landschap met veel natuur en 

cultuurhistorie. De unieke ligging met verschillende bodemlagen maken de Westelijke 
Langstraat een uniek en nat gebied. 

Verdroging en vervuiling door stikstof tasten de natuur in de Westelijke Langstraat aan. 
Deze achteruitgang gaan we stoppen door de komende jaren nieuwe natuur te 
ontwikkelen en bestaande natuur en landschap te behouden en te herstellen. Eén van de 
maatregelen is een hogere en stabiele waterstand, waardoor er meer schoon kwelwater 
in het gebied blijft. 

De provincie Noord-Brabant heeft het initiatief genomen om samen met waterschap 
Brabantse Delta, Staatsbosbeheer en de gemeente Waalwijk de komende jaren 
natuurontwikkeling in de Westelijke Langstraat te realiseren. 

foto Brabantse Delta. 

https://cafelandzicht.nl/
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
https://www.brabantsedelta.nl/westelijkelangstraat
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Vergaderdata  en 2025 
Fractie breed beraad 
2025: Vrijdag 14 februari, 11 april, 20 juni, 12 september,31 oktober en 12 
december van 15.00 uur tot 17.00 uur. 
 
De brede fractieberaden zijn ter voorbereiding van de vergadering van het AB. Daarnaast 
bespreken we verenigingszaken en hebben we soms gasten die een presentatie geven, 
of met ons in gesprek willen. Leden en belangstellenden zijn altijd welkom. Wel graag 
even aanmelden bij onze secretaris Gert Logt (g.logt@brabantsedelta.nl), geven wij het 
door aan de receptie. 

De vergaderingen vinden plaats in het kantoor van waterschap Brabantse Delta, 
Bouvignelaan 5 te Breda. Digitaal aansluiten bij de vergadering, meld je bij de secretaris 
voor de link van MSteams. 
Er is voldoende parkeergelegenheid. Graag melden bij de receptie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto Brabantse Delta 

Screenshot van de website Water Natuurlijk Brabantse Delta 

 

Fractie klein beraad (digitaal) 
2025: vrijdag 12,24 en 31 januari, 14, 21 en 28 maart, 23,30 mei en 6 juni, 15, 22 
en 29 augustus, 26 september, 3 en 10 oktober, 14, 21 en 28 november 2025. 

Van 16.30-17.30 digitaal. 

 
Ter voorbereiding van de commissie vergadering vergadert de fractie in de week 
daarvoor digitaal om de inzet in de commissies af te stemmen. In principe doen we dat 
met de fractieleden, maar indien iemand naar aanleiding van de agenda, die altijd op de 
site van het waterschap is te vinden, iets wil meegeven aan de fractie kan dat natuurlijk 
altijd. Meldt je dan even aan bij Gert Logt onze secretaris ( g.logt@brabantsedelta.nl ) 

Voor vergaderingen en agenda’s: https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/   

 

Alle vergaderingen van het Algemeen Bestuur en de commissies zijn altijd live te volgen 
en terug te kijken via de site van het waterschap: 
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/  

mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
https://brabantsedelta.bestuurlijkeinformatie.nl/
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Contactgegevens 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Water Natuurlijk Brabantse Delta vindt u op de volgende sociale media: 
 

Facebook:  https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta  

Twitter :  https://twitter.com/WaterNatuurBD   

Instagram : https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/  

LinkedIn : https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta  

Youtube : https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q  
Bleusky: https://bsky.app/profile/did:plc:esm4gplzqja62z3ywl6wexnz  

 

Website :  https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta  

    

Leden Algemeen Bestuur en burgerleden 

 

Ron Dujardin 06-21853490 r.dujardin@brabantsedelta.nl  AB Lid/fractievoorzitter  

Gert Logt 06-41464207 g.logt@brabantsedelta.nl   AB lid/fractiesecretaris 

Karin van den Berg 06-39585827 k.van.den.berg@brabantsedelta.nl  DB lid 

Joep Rooijmans 06-20396255 j.rooijmans@brabantsedelta.nl  burgerlid 

Fractie Water Natuurlijk BD Postadres fractie  

   info.waternatuurlijk.bd@gmail.com  

https://www.facebook.com/WaternatuurlijkBrabantseDelta
https://twitter.com/WaterNatuurBD
https://www.instagram.com/waternatuurlijkbd/
https://www.linkedin.com/company/water-natuurlijk-brabantse-delta
https://www.youtube.com/channel/UC6OZfs3cExfQKo9Out3ab7Q
https://bsky.app/profile/did:plc:esm4gplzqja62z3ywl6wexnz
https://waternatuurlijk.nl/brabantse-delta
mailto:r.dujardin@brabantsedelta.nl
mailto:g.logt@brabantsedelta.nl
mailto:k.van.den.berg@brabantsedelta.nl
mailto:j.rooijmans@brabantsedelta.nl
mailto:info.waternatuurlijk.bd@gmail.com

